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Θεσσαλονίκη, 25/04/2020

Του: Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ:    «Δανεισμένοι  εργαζόμενοι  της  εταιρείας “Lime” μέσω “ADECCO” εκτός
συστήματος “Εργάνη”»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με καταγγελίες, εργαζόμενοι της εταιρείας «Lime», οι οποίοι παραχωρήθηκαν
στην  τελευταία  ως  ενοικιαζόμενο  εργατικό  δυναμικό  από  την  εταιρεία  στελέχωσης
προσωπικού  «ADECCO»,  διαπιστώθηκε  ότι  βρέθηκαν  μη  δηλωμένοι  στο  σύστημα
“Εργάνη”. Ενώ η εταιρία «ADECCO» έχει απολύσει όλους τους ως άνω, προκειμένου να
εξυπηρετηθεί η σχετική μετάβαση, εκείνοι δεν έχουν δυνατότητα ένταξης στο σύστημα
της  «Εργάνης»,  διότι  η  εταιρεία  «ADECCO»  δεν  έχει  ενημερώσει  αναλόγως  το
προαναφερθέν σύστημα, με αποτέλεσμα, οι παραπάνω εργαζόμενοι να φαίνονται ακόμη
ως  εργαζόμενοι  στην  «ADECCO».  Η  εταιρεία  «Lime»  δραστηριοποιούνταν  σε
Θεσσαλονίκη και Αθήνα στις ενοικιάσεις ηλεκτρικών πατινιών για το αστικό οδικό δίκτυο
και απασχολούσε περίπου 60 εργαζόμενους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να γίνει επιτέλους κατορθωτή η
ένταξη των ανωτέρω εργαζόμενων στο σύστημα «Εργάνη» και έτσι να αποκατασταθεί το
σχετικό πρόβλημά τους;

Ο ερωτών Βουλευτής

Απόστολος Αβδελάς
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